
Concept verslag van vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 20 april 2023 
 

A g e n d a                                                                                                                             . 

1. Bezoek mw. Houwen en mw. Kok van Ons Stede Broec 
Mw. Houwen  en Mw. Kok, beiden deel uitmakend van het managementteam van Ons Stede Broec, 
geven een update over de instroom van cliënten voor Ons Stede Broec, ervaringen, aantallen en 
financiële zaken van het afgelopen jaar, zoals verwoord in het jaarverslag. Ook wordt een toelichting 
gegeven op een aantal recente projecten. Deze projecten zijn met name gericht op een vereenvoudiging 
van de procedures voor cliënten en een vermindering van de doorstroom naar de tweedelijns zorg. De 
projecten worden uitgevoerd samen met verantwoordelijk gemeente-ambtenaren in het sociale domein 
 
Verder wordt toegelicht: 
• De rol van onafhankelijke cliënt-ondersteuners - hier wordt bij cliënten nadrukkelijk op gewezen. 
• De financiering van Ons Stede Broec  (ONS) - er wordt gestreefd naar een meerjarige financiering 
• De ondersteuning van buurthuizen, waarbij Lutjebroek een aparte status heeft. Wel is er intensief 

overleg tussen ONS en het buurthuis in Lutjebroek. 
• De verschillende verantwoordelijkheden van de medewerkers van Ons Stede Broec en van de 

ambtenaren in het sociale domein. De huidige gedetailleerde procesbeschrijving zal aan de leden 
van de adviesraad worden toegestuurd. 

• Het project ’Welzijn Op Recept (WOR)’ verloopt erg stroperig, maar het belang van dit project 
wordt onderstreept en het project wordt voortgezet. 

• Projecten gericht op het bereiken van de jeugd om toekomstige doorverwijzing naar zorg te 
voorkomen. 

• Duidelijk is dat iedere casus één persoon kent die de regie over de casus voert, maar dat deze 
persoon wel wisselt bij de overgang van ONS naar de tweedelijns zorg, of bij wijziging van 
zorgaanbieder. De adviesraad vindt een dergelijke wisseling van regie  ongewenst. 

2. Introductie Anneke Vogelenzang als kandidaat-lid voor de Wmo-adviesraad 
Anneke Vogelenzang licht haar motivatie om zich te kandideren als lid van de adviesraad toe en woont 
de vergadering bij.  
Aan het einde van de vergadering besluit Anneke haar kandidatuur door te zetten en de adviesraad 
verwelkomt haar met groot enthousiasme als nieuw lid. 

    

3. Vastellen van de agenda  
• Er zijn geen toevoegingen of aanpassingen. 

4. Vaststelling notulen van 22 maart 2023 
• Het verslag wordt inhoudelijk goedgekeurd. 
• De informatiebijeenkomst ’Beleidsuitgangspunten psychisch kwetsbare inwoners met een woon- 

en ondersteuningsbehoefte’ kende helaas geen vertegenwoordiger van de adviesraad SB, dit in 
tegenstelling tot wat in het verslag is vermeld. 

4. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 
• Er zijn in de afgelopen periode geen uitnodigingen ontvangen, noch zijn er 

informatiebijeenkomsten bezocht 

5. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht 
• ’Beleidsuitgangspunten psychisch kwetsbare inwoners met een woon- en 

ondersteuningsbehoefte’ (bijlage 3) 
Over dit concept dient de adviesraad een advies uit te brengen.  

• (concept) Beleidsuitgangspunten inkoop jeugdhulp en Wmo 
Over de Beleidsuitgangspunten inkoop jeugdhulp en Wmo zal geen advies worden uitgebracht, dit 
omdat de inkoop al in het najaar heeft plaatsgevonden. 

• Mail inzake welzijn op recept is ter kennisname 
• Na een kleine aanpassing heeft de adviesraad een positief oordeel gegeven over de nieuwe 

Verordening Adviesraden 



• Na een toevoeging is het jaarverslag positief beoordeeld door de leden, op de website geplaatst en 
verstuurd naar verschillende geledingen. 
 

6. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen 

7. Herverdeling aandachtsgebieden 
Opnieuw zijn een aantal kleine wijzigingen van de ingebrachte voorkeuren voor aandachtsgebieden 
aangegeven. 
Desgevraagd is aangegeven dat iedere subgroep zijn eigen werkwijze en rolverdeling kan en mag 
kiezen: face-to-face-vergadering, zoom-meeting, email, etc…. 

8. Actiepunten en terugkoppeling werkgroepen en aandachtsgebieden 
• De terugmelding naar mensen en instanties, die mail naar de niet te openen mailbox hebben 

gestuurd, moet nog plaatsvinden.  
• Met de stijging van de kosten van levensonderhoud en ook tarieven lijken mensen met een PGB in 

de problemen te komen. 
Er zal uitgezocht worden of dit een reëel probleem is en de adviesraad hier eventueel over 
dient te adviseren 

• Werkgroep toegankelijkheid - geen bijzonderheden 
• Werkgroep Seniorenraad -  Afgelopen week was er de week voor de senioren met veel activiteiten 
• Aandachtsgebied Jeugdzorg - geen bijzonderheden 
• Bijscholingwensen - op dit moment zijn er geen bijscholing wensen 

9. Rondvraag  
• Opgemerkt wordt dat er recent bij de GGD een miljoenen verslindend IT project is misgegaan. Op 

de vraag of de adviesraad hier een ongevraagd advies over behoort uit te brengen wordt negatief 
beslist. 

• Gevraagd wordt bij de Omring te bevestigen dat een aantal adviesraadleden het moderniseringslab 
willen bezoeken. Een dergelijke bezoek is toegezegd tijdens het bezoek van dhr. Kraanen.  

• Besloten wordt het concept-verslag onder vermelding van ’concept’ toch op de web-pagina van de 
Wmo-adviesraad te plaatsen. De afgelopen maanden zijn er geen structurele aanpassingen in het 
verslag geweest en de adviesraad acht snelheid van informatievoorziening belangrijk. 

 

Volgende vergadering -  donderdag 25 mei 2023


